## 冬季校服及運動服

- 本校定於十一月十九日(星期一)起轉換冬季校服 注意事宜,請參閱家長手冊第十六項。 有關校服及運動服需
- 2. 如家長還沒有購買,可自行往【豐昌順校服公司】度身訂造或即時購買。 豐昌順校服公司地址:九龍長沙灣麗閣邨麗閣商場地下3號舖(長沙灣 A1出口)。
- 3. 除向 聘公司縫製。 【豐昌順校服公司】 訂製校服外, 貴家長亦可回校看樣板 , 自行
- 網頁 價為港幣三十元,歡迎家長訂購(請於回條內註明所需數量),費用將於十月本年度之班照拍攝工作已於九月一日完成,照片每張大小為15R,每張訂購 底以自動轉帳方式收取。有關照片的樣板將於十月初開始在學校禮堂及 內展示 , 歡迎參閱 0 本校
- 此, 學校 更大的進步。惟該學習大綱可能需要因應學生的學習進度而有所調整。 生在校的學習情況, 實際之教學內容將以學生手冊學行報告表內所列寫的為準, 於十月八日派發學生在本學年的各科學習大綱,以便家長能更瞭解學 於日常生活中提供更多實踐所學的機會,幫助學生取得 請留意 0
- 四 他校車線劃一本校校車(RI-個月車費,而 動轉賬方式收取下一個月的車費,故 10 月 31 日將會同時收取 10 月及 11 月兩 - R4)之新收費安排: , 11 月 以預繳方式收取。學校定於每月最後一個工作天,以銀行自 30 日則收取12月之車費,如此類推,敬請留意。 由10月開始,本校校車之收費方法將與其
- 五) 交有關 加家長與校方溝通的渠道,每學期將有兩次隨每月通告派發<〈家長意見 小組跟進處理 貴家長可就學校各方面的服務提出寶貴意見,本校收到意見後會轉
- (六) 意。 十月十 以下日期為十月份之學校假期, 七日(星期三)為重陽節; 學校將暫停開放:十月一日(星期一)國慶日; 十月十九日(星期五)為校運會補假 ,祈為留
- (七) 為預 手册 防流行性感冒在校園擴散 內 之學生體溫 記 錄表作記錄 ,請家長繼續每天為子女在上學前量度體 以 便檢查
- $\bigcap_{i \in I} \sum_{j \in I} (i, j)$ 月份應交費用將於十月三十 日 , 經自動轉帳收 取 , 祈為留意

此

致

入 年九月二十 天保民學校謹啟 日

## Mary Rose School 2018-2019

To: All parents

Date: 28th September, 2018

## **Monthly Circular (October)**

- 1. Winter school uniform and school sports suit:
  - a. Students are required to wear winter school uniform starting from 19<sup>th</sup> November, 2018, Monday onwards. Please refer to the Parent's Handbook (item no.16) for the remarks regarding the school uniform and school sports suit.
  - b. Parents can go to the retail shop *Fung Cheong Shun Ltd*. in person to purchase school uniforms, or order tailor-made uniforms from the company. Address of *Fung Cheong Shun Ltd*.: Shop No.3, G/F, Lai Kok Shopping Centre, Cheung Sha Wan (Cheung Sha Wan MTR Station Exit A1).
  - c. Parents are welcome to look at samples of the uniform at school and tailor-made school uniforms for their own children.
- 2. Class photo shooting for 2018-2019 was finished on 1<sup>st</sup> September, 2018. The size of the class photo is 5R (5"X7") and each photo costs HK\$30. Parents are welcome to make orders. (Please specify the number of photos wanted in the reply slip.) Payment will be charged via Autopay at the end of October. Samples of the photos will be displayed in the school hall and on the school website in October for your kind reference.
- 3. For parents to have a better understanding of your child's learning in school, each parent will receive an "Outline of Learning Contents 2018-2019" on 8<sup>th</sup> October, 2018. Parents are encouraged to put the learning contents into practice at home. However, the outline will be adjusted according to the learning progress of students. Parents should pay close attention to the "Progress Report" in the student's handbook for the most updated details.
- 4. New arrangement on paying of fees for school bus R1-R4: From October 2018 onwards, the monthly fee for school bus R1-R4 will be charged on the last day of the previous month via Autopay, i.e. school bus fee for both October and November will be charged on 31<sup>st</sup> October 2018, and school bus fee for December will be charged on 30<sup>th</sup> November, 2018, etc.
- 5. In order to foster parent-school communication, a "Parents' Opinions" slip will be attached in the monthly circular twice a term. Please feel free to fill in the slip and express your opinions. The school will follow up on the cases afterwards. We give weight to parents' opinions with the hope of pursuing excellence in our service.
- 6. Holidays: School will be closed on the following days:
  - · 1<sup>st</sup> October, 2018 (Monday) for National Day;
  - · 17<sup>th</sup> October, 2018 (Wednesday) for Chung Yeung Festival;
  - · and 19<sup>th</sup> October, 2018 (Friday) for the Day following Sports Day.
- 7. To prevent the spread of influenza in school, parents/guardians please record the temperature of your child on the Student's Handbook every day before sending him/her to school.
- 8. Fees for October 2018 will be charged via Autopay on 31st October, 2018.

Mary Rose School

## Reply Slip

I, parent of	(	), have read and comprehended all the content and de	etails
stated in the <b>Mont</b>	hly Circular (October).		
I would like to (Ple	ease ✓ the appropriate)		
Order	5R class photo.(HKS	\$30 for each; Size: 5R)	
The above fees and	d payment can be charged vi	via my Autopay account on 31st October, 2018.	
		Signature of parent:	
		Date:	
		School "Parents' Opinions"	
I am the parent of		(), and would like to express my concern o	n:
	,		
		Signature of parent:	
		Date:	